

orgnr 875003-0861

## Protokoll TUG 180604

Närvarande: Runar Adamsson, Vivianne Andersson, Lisa Hellman, Per Hellman, Madeleine Larsson, Kristina Mjörndal, Lars-Olof Sohlberg

§1 Mötet öppnades.

§2 Per Hellman valdes till justerare.

§3 Dagordningen fastställdes.

§4 Föregående protokoll

Allt från Vi som brinner för Unden är betalt.

Lars-Olof satt in kontanterna från Kristina åt TUG. Men det gick inte att sätta in mynt för automaterna har tagits bort.

Föregående protokoll lades till handlingarna.

§5 Ekonomi

Vivianne hann inte göra i ordning våra rapporter den här gången. Vi funderar över att byta mötesdag till den andra måndagen varje månad så att hon kan hinna med redovisningen. Vi tar upp det som en punkt på nästa möte.

Vivianne berättade att vi nu har Swish och ett betalkort. Swishnumret är 1234 612 594. Bankavgiften går upp till 900 kr. Vi betalar 1,50 kr/Swish.

## §6 Ärende

### a. Lunchkupongerna på marknaden

Vi funderar över att ta 85 kr/lunch i år. Förut har vi tagit 65 kr. Paul tar 80 kr. Vi tar beslut om priset på nästa möte.

### b. Marknaden

#### i. Swish

Vi beslutade att Swish-numret ska vara med på varannan parkeringsskylt och att det ska vara med i annonserna. Kristina fixar skyltarna. Skyltarna ska finnas i Undevi.

#### ii. Städning

Helge ställer inte upp på städningen i år. Lars-Olof ställer upp med bil och släp.

#### iii. El

Niklas Rosengren och Niklas Karlsson ställer upp.

#### iv. Parkering

Madde sätter upp en lista i affären för parkeringsvakter. Vi har ca 13 st just nu. Laxå IF ställer upp också. Vi ska berätta om festen efteråt för blivande parkeringsvakter.

Hälften av knalle-parkeringen har blivit hästparkering. Behöver vi Amies gärde också?  
Frågan tas upp på mötet med parkeringsgruppen.

### c. Cykellederna

Madde berättade att Kungsleden är klar. Hon föreslog att vi har en arbetsdag för jobbet nästa år. Vi godtog förslaget.

En del infoskyltar behöver skrivas om.

Per rättar skylten vid turiststugan.

Madde och Lisa fixar Vargleden.

Det finns en källa vid Niklas Rosengren och Emma Nilssons hus för allmänheten. Någon borde ta fram den och kolla vattenkvalitén där. Källan vore bra för turisterna och för byn i någon kristid.

#### d. Bokhyllan i turiststugan

Vi beslutade att köpa en Billy bokhylla från Ikea. Madde köper den när vi får betalkortet.

#### e. Tivedsplanen

Gruppen har träffats tre gånger. Allt som togs upp ska sammanställas. En enkät kommer att skickas ut till alla. Den kommer att finnas digitalt också.

Vi pratade om skyltarna till Tived och funderade över om vi ska flytta dem själva.

### §7 Brev och rapporter

a. Det kom in en faktura till Vivianne.

#### b. Hela Sverige

Någon borde åka på deras konferens nästa år.

Hela Sverige kommer till Tived nästa vecka.

#### c. Möte med kulturansvarig för kommunen.

Det finns ett uppföljningsmöte i Laxå den 13/6. Lisa kollar om hon kan gå på det, annars går Madde.

#### d. Toaletter vid turiststugan

Det finns nu 2 toaletter från olika företag vid turiststugan. En toalett beställdes, en ställdes dit ändå.

Lisa skriver till Hyrtoaletter och meddelar att vi inte vill ha toaletter från dem på marknaden.

### §8 Hemsidan

Inget togs upp.

### §9 Övrigt

#### a. Stadgarna

På förra mötet beslutade vi att ändra i §12 så att det står att vi måste ha ett extra möte efter årsmötet för att göra någon ändring i stadgarna. Vi beslutade att ändra texten så att det står att vi måste ha ett extra årsmöte.

b. Konst i ring

Invigning av Konst i ring äger rum på lördag 9/6. Inte så många har ställt upp i år. Kristina berättade att det finns en rotvälta som ser ut som en mammut vid spåret. Hon föreslog att någon gör en skylt till den.

§10 Nästa möte

Nästa möte äger rum den 6/8 kl. 17.30 i vår lokal.

§11 Mötet avslutades.

---

sekreterare Lisa Hellman

---

justerare Per Hellman

---

ordförande Madeleine Larsson